



SUPERB MODERN VILLA - SEA VIEW. Near the centre of the village, 15 mins. from Monaco, this fully renovated villa enjoys views of the sea and greenery. On 3 floors, it is comprised of a vast living-room, an en-suite master bedroom, 3 more bedrooms (2 en-suite), a playroom, study, TV lounge and terrace, a kitchen, dining-room opening out to the pool and terrace, a spa with sauna, hammam and gym. Garage, parking space. Construction of an elevator underway. Ref. VF286. (HV) Price : 3,200,000 €.



SUPERBE VILLA MODERNE - VUE MER. Proche du centre du village, à 15 min. de Monaco, villa entièrement rénovée, bénéficie d'une vue mer et verdure. Elle se compose sur 3 niveaux d'un vaste séjour, une chambre de Maître en suite, 3 chambres dont 2 en suite, salle de jeu, bureau, salle TV et terrasse, cuisine, salle à manger donnant sur la piscine et terrasse, spa avec sauna, hammam et salle de sport. Garage, parking et construction ascenseur en cours. Réf. VF286. (HV) Prix : 3.200.000 €.

Dotta.
MONACO PRIVATE REAL ESTATE

DOTTA IMMOBILIER SAM

5 bis, avenue Princesse Alice

98000 MONACO

Tél : 00 377 97 98 20 00

www.dotta.mc - info@dotta.mc